
Szudziałowo  24  kwietnia 2018 roku.
I M I E N N Y    W Y K A Z    G Ł O S O W A Ń   R A D N Y C H

P O D C Z A S    XXVIII   SESJI (19.04.2018)

Obecni:

1. Baranowski Krzysztof

2. Borowik Daniel

3. Charytoniuk Ewa

4. Fiłonowicz Mariusz

5. Łapiński Mariusz 

6. Ignatowicz Ryszard

7. Kędyś Elżbieta Irena

8. Olchowik Danuta

9. Oleksza Sławomir

10.Onoszko Michał Antoni

11.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

I. Porządek sesji - przyjęto 11 głosami.

II. Regulamin wynagradzania nauczycieli  - przyjęto 11 głosami.

III. Przed przyjęciem uchwały o podziale gminy na okręgi wyborcze głosowano
wersje podziału.

Za  propozycją  podziału  na  okręgi  wyborcze  zaproponowaną  przez
Przewodniczącą Rady Gminy było 7 radnych:

1. Baranowski Krzysztof

2. Borowik Daniel

3. Fiłonowicz Mariusz

4. Ignatowicz Ryszard

5. Kędyś Elżbieta Irena

6. Onoszko Michał Antoni

7. Stasiewicz Jerzy Zbigniew



Przeciw głosowało  4 radnych:

1. Charytoniuk Ewa

2. Łapiński Mariusz 

3. Olchowik Danuta

4. Oleksza Sławomir

IV. Uchwałę w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze - przyjęto 7 głosami.

      Za przyjęciem byli  radni:

1. Baranowski Krzysztof

2. Borowik Daniel

3. Fiłonowicz Mariusz

4. Ignatowicz Ryszard

5. Kędyś Elżbieta Irena

6. Onoszko Michał Antoni

7. Stasiewicz Jerzy Zbigniew

Przeciw głosowało  4 radnych:

1. Charytoniuk Ewa

2. Łapiński Mariusz 

3. Olchowik Danuta

4. Oleksza Sławomir

V.  Uchwałę w sprawie podziału gminy na obwody głosowania - przyjęto 10
głosami.

Za przyjęciem byli:

1. Baranowski Krzysztof

2. Borowik Daniel

3. Charytoniuk Ewa

4. Fiłonowicz Mariusz

5. Ignatowicz Ryszard

6. Kędyś Elżbieta Irena

7. Olchowik Danuta

8. Oleksza Sławomir



9. Onoszko Michał Antoni

10.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

Od głosu wstrzymał się Łapiński Mariusz

VI. Przeznaczono  do sprzedaży nieruchomości gminne  11 głosami.

VII. Odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach

        publicznych przyjęto 11 głosami.

VIII. Programu rewitalizacji na lata 2017-2022 przyjęto 11 głosami.

IX.  Zmianę budżetu na 2018 rok - przyjęto 11 głosami.

X. Wniosek o przygotowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia opłat za zajęcie 
pasa drogowego przyjęto 11 głosami.  

Opracował

Jan Muciuś - Inspektor


